
tema del mes

aue auan nosa ltres  vam entrar a 1 ajuntament a— 

l l ó  era e d i f ic a b le  a l  100$.D 'a l t r e  banda estem 

mirant a l t r e s  l l o c s  però encara no h i ha res de

f i n i t i u . "
"Una cosa que m'agradaria que cuedés molt 

c lara  és aue això de le s  cessions no es pas un 

cap r ic i  de 1 'ajuntament.2s la  l l e i  i  nosa ltres  

l 'hem de com plir;d 'acord  cue és molt dura però 

no som nosa ltres  e ls  aue la  fem n i  tampoc ens 

coisu lten  a l 'h o r a  de f e r - l a ï  

Hisenda.Hègim in t e r io r  i  Governació

-Aquesta comissió d 'h isenda,règim in te r io rr  i  

governació amb cuè con s is te ix  exactament.

"No és n i  més n i menys aue e ls  que formem 

part de la  permanent.Som 5 persones aue ens reu

nim cada setmana.Per la  permanent passen to ts  

e ls  assumptes."

—l 'ajuntament té  diners o no té  diners?

/abans de contestar- es posa a r iu re  i  en~ 

devino la  resposta) "L'ajuntament per desgràcia 

no té  diners.A ixò és e l  gran problema,si en t in -  

guèsim es podrien f e r  moltes més coses.Per tant 

això fa  aue haguem d 'e s t a b l i r  un ordre de p r io 

r i t a t s  a l 'h o r a  de f e r  e l  presupost..Aouest any 

hem dedicat més presupost a san ita t (escombra

r ie s ,n e te ja  de r i e r e s . . . ) perauè vèiem cue era 

més necessar i."

Pestes i  propaganda:"òíai ~s treoa lxara  a l gust 

de tothom".
-A la  comissió de fe s te s  i  propaganda suposo 

aue no hi han tants problemes,v u l l  d i r  cue a 1 ho 

ra de d ec id ir  us enteneu...

(No em deixa acabar i  contesta ràpidament) 

eh! d'entendren 's,aue cuedi assentat cue ens en_ 

tenem amb to t ,eh ? .H i pot haver una mala imatge 

potser percuè a l p r in c ip i  a l  no t e n i r  gens d ex

periència n i  conèixer la  temàtica municipal erem 

més susceptibles i  h i havien més discussions.Gai 

rabé en e l 90$ de les  ouestions anem to ts  a una.

-Bé,una vegada a c la r i t  això parlem de fes tes

i  propaganda.
"De fe s te s  i  propaganda se 'n  cuida en Puig aue 

crec rue h i t r e b a l la  m o lt . . ..Mira,amb to tes  le s  

coses cue fem hi haurà gent cue h i  estarà mes d a 

cord i  gent aue no,a ixò  és normal.Nosaltres fem 

e l  aue bonament podem."

Oul'tura o cultureta?

-L'ajuntament es preocupa per crear un am

bient- cu ltu ra l a Sant H i la r i?

"S í,en s  preocupa.Però ja he d it  abans,aue t e 

nim un ordre de p r io r i t a t s  i  e l  presupost no do

na per més.Crec, però , aue s han f e t  moltes coses. 

S'han f e t  con ferències ,obres de t e a t r e , concerts r  

i  d 'a l t r e s  aue ara no recordo.La "Caixa" tambe 

ha organ itza t a c tes .S I que passa es aue hi ha po 

ca ass is tènc ia .S 'ha  de d ir  també cue hem treba- 

b a l la t  molt i  molt durament amb e l problema de 

la  formació p ro fes iona l i  hem dedicat molts es

forços a ls  c o l · l e g i s  nac iona ls , que gràcies  a le s  

subvencions aue hem anat buscant a d i ie ren ts  

l l o c s  hem posat c a le fa cc ió  a la  c lasse de pàr

vuls,hem a r reg la t  la  teu la d a .« « "

- P e r ò , e sco lta ,cu ltu ra  no és f e r  obres públi

ques. A Sant H i la r i  h i ha un problema greu,com
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•tú dius la  gent no a s s is t e ix  als actes aue s 'o r -  

gan i t  z en «LIavo rs es tra c ta  d an a l itza r  e l  per ov 
i  buscar a lt e rn a t iv e s ,e s tu d ia r  e l  problema,dedi

car-se a la  mainada cue g^irabé sempre són els 

grans abandonats, in c i t a r - a la  gent a part ic ipa r .

" S í , j o  crec que la  gent s 'ha d 'anar mentalit- 

zant,però seguixo dient aue s han f e t  coses.Tam

poc ho hem de f e r  to t  n o s a l t r e s ,s i  h i han ’unes 

en t i ta ts  que organitzen coses, endavan!,1  ajunta

ment ha d a rr iba r  a l là  on no a r r ib in  les  en t ita ' 

i  colaborem amb to t  e l  aue podem.D a l t r e  banda 

aouest any,a l disposar d'un lo ca l (C asa l des Avií 

progamarem bastantes coses.Però aixo es farà a »  

cuest any no perauè abans no es ve iés  la  pro Ole- 

màtica sinò perauè hi havien coses més importan 

La gu arder ia :"ca l u n i f ic a r  c r i t e r i s "

-Un a l t r e  problema important en aouest aspec 

te  és la  guarderia de le s  monges, segons t in c  en 

h i han problemes econòmics greus.¿Cuin paper hi 

juga aaui 1 ajuntament?

Q t er r a


